
Enquesta satisfacció família 22-23
RESULTATS

Les preguntes s'han consensuat entre els membres del Consell Escolar de l'escola Pau
Casals.

Observacions i/o aclariments sobre els sistemes de comunicació a l'escola (opcional).

Sovint no m han arribat les notificacions quan les heu enviat

Amb la incorporació del Dinantia, la comunicació entre escola i família, és molt bona i fluïda

Aviseu dels esdeveniments amb molt poc marge per a la gestió. Minim caldria una setmana d’antelació

De les informacions generals, ens arriben molts correus, potser es podrien unificar una mica .

A día d'avui encara no tinc accés a dinastia.

Cap problema...Carme vale un potosi

Creec que a principi de curs i al final envieu tota la informació i masa de cop.
Es molt estressant.
Es podria diversificar una mica pq no saps mai si et deixes alguna cosa.

El dinantia a veces se tarda en leer

Dinantia a veces tarda en leer

Demasiada información innecesaria
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Tot correcte

Amb la tutora ha estat molt fàcil comunicar-se per Dinantia. Eficaç i àgil.

Rebem molts emails per dia.

Tinc que estar pendent del dinantia i estaría millor una trucada de telefon.

El tutor sempre ha respost els mails d'immediat i amb informació detallada.

En ningún momento a cumplido con las obligaciones de comunicación conmigo

Observacions i/o aclariments sobre les xerrades i formacions a famílies (opcional).

Potser buscar temes d’interès en els mateixos alummes

NO he participat a cap, però considero molt interessant les propostes realitzades i que s'ofereixi aquest
tipus de xerrades/formacions

Importantíssim la formació Innovamat per famílies i les xerrades de sexualitat per als i les alumnes.

Estaría bé que també aquestes xerrades es facin a la classe

No he participat en cap xerrada i del centre van rebre 1 però no m'han explicat res els nens

Se tendrían que hacer más de cara a los alumnos

Laura diu que dona mes be els massatges que els que li donen jaja

No hem assistit a cap així q no podem valorar-les.

No interesantes

Poca organizació al masatje infantil

Amb semblen be

Oferta interessant, però no vaig poder assistir a cap.

No he sido informado de nada
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Observacions i/o aclariments sobre la gestió de la convivència a l'escola (opcional).

Aquest any ha sigut complicat

Durant l'any hi ha hagut algun conflicte a la franja del menjador i no m'he quedat satisfeta de com

s'ha resolt.

Tot i que no m’afecta tinc coneixament de bulling mal gestionat… no se si es veritat o no…

Penso que pot millorar el circuit de comunicació dels conflictes que passen a l, escola i la gestió

dels mateixos. És un tema a seguir treballant des de la transferència i assumint que es donen

casos d, assetjament que cal afrontar i solucionar.

S'estableix un sistema de càstic a l'aula i durant el menjador, que ho trobo poc reparador, que no

resolt el conflicte i en ocasions pot ser humiliant per als infants.

Bastante mejorable. Demasiada importancia a casos de tonterías y poco seguimiento a casos

importantes

Estem molt contents

Crec que als patis es tindria que posar més vigilància , sobre tot entre nens de classes més

grans amb els més petits.

La meva filla ha tingut problemes dassatjament i ni la tutora ni menjador sabien res

Malos tratos a mi hijo por un compañero y la tutora lo ignora totalmente

Crec que podem millorar, podem tenir un protocol de recollida i seguiment de casos i una guia

per l'equip docent i per les famílies, per assegurar que tots els casos quedin ben recollits i

resolts, que les docents se sentin recolzades i acompanyades, i també totes les famílies tinguin

la informació i hi puguin accedir amb igualtat de condicions (les que tenen més xarxa i recursos i
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les que no). Crec que seria útil tenir un document que reculli els casos i poder generar indicadors

anuals per poder analitzar millor la situació i poder veure quina és la evolució del centre, on s'ha

d'incidir més etc.

Poca implicació per part de la tutora

El clima general de convivència escolar és bo. Crec però que a primària els alumnes tenen

massa temps per estar barrejats sense tant control (sobretot patis i espai menjador). Els més

petits són petits per estar, jugar i aprendre (no sempre coses bones) dels més grans. Torns de

pati? Espais més delimitats?

Be

Potser manca comunicació a les famílies de com es gestiona.

M'agradaria mes que es tingues més en compte als infants cuan relatan alguna batalla.

Hi ha hagut alguna situació durant el curs que s'ha gestionat insuficientment en la meva opinió.

No se me a enseñado nada sobre la escuela

Observacions i/o aclariments sobre l'evolució emocional del teu infant (opcional).

Ens sentim molt ben acompanyats per part de la tutora, coneix el nostre fill molt bé i l,
acompanya fent. lo créixer emocionalment.

Gràcies
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En aquest aspecte estem molt contents, sobre tot amb la feina feta per part de la Tina, i la Sílvia.

(També la Tamara al primer trimestre )

Valoració tenim en compte que té una situació complicada a casa per la separació dels pares.

No està gens aceptada, no té gaires amigues o amics,la deixen bastant de costat

Crec que a infantil s'incidia més en el treball emocional i en primària ho he trobat més a faltar en

les propostes pedagògiques O les dinàmiques d'aula. També crec que els informes actuals de

primària no ho afavoreixen i que s'hauria de potenciar la part qualitativa. Crec que cal repensar

els informes de primària, tant compartint bones pràctiques d'altres centres com formant al

professorat en noves tipologies d'informes.

Aquest curs la seva tutora ha gestionat molt bé les emocions amb el nen

Potser calen més estones de conversa a l'aula per poder conèixer els neguits i l'estat emocional

dels infants.

L'any passat i l'anterior venía a casa molt motivada. Aquet any no.

La escuela no a gestionado bien el estado emocional en el que se encuentran mis hijos ya que

no se les a permitido ver a su padre cuando ellos me lo estaban pidiendo

Observacions i/o aclariments sobre l'evolució acadèmica del teu infant (opcional).

Estem molt contents amb l'organització dels diferents aspectes acadèmics en els dos cursos
de les nostres filles respecte als cursos anteriors, tanmateix encara pensem que podria haver-hi
més exigència en alguns aspectes curriculars (continguts, treball sistemàtic per reforçar base,
proves, taules de multiplicar, més dictats preparats o llistat de paraules per reforçar l'ortografia
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etc). Els treballs per projectes que han anat fent durant el curs els hem trobat molt interessants
i ben organitzats.

Imposible saber realmente materia q se está realizando durante todo el curso.

Hem de treballa a casa ..no nomes a l'escola aixi que una vegada mes estem contents

No acabem d'entendre el projecte educatiu de l'escola, la sensació a casa es bastan fluixa en

aquest aspecte, no sabem si es per desconeixement de com es desenvolupa el projecte o perquè

no ens arriba tota la informació del que fan els nens a clase.

Manquen molts aspectes curriculars essencials que no s,han treballat

Poca implicación

Crec que l'evolució ha estat satisfactori en el sentit que ha tingut curiositat i motivació per

aprendre. Trobo a faltar més activitats on els infants de 1er cicle es puguin barrejar O fins i tot

amb alumnes d'altres cicles, un treball més centrat en les capacitats i interessos dels infants

més que en l'edat. Això ajudaria, crec, a atendre la diversitat que tenim al centre. També crec que

cal consolidar la metodologia de treball per projectes.

El sistema matematic penso que enderereix el aprenditatge Dels infants. També tendrien que fer

classes en anglés a part de la mateixa.

No sé quina ha estat l'evolució perquè no he fet cap reunió amb la tutora

No tengo información alguna sobre este tema

Creo que necesita trabajar un poco más, veo muy flojo el curso y reforzar la lectura y escritura, se

ha trabajado muy poco tanto en clase como en casa

Creo que haría falta más deberes para casa, porque tengo entendido que cuando se pasa al

instituto hay bastantes más y al no estar acostumbrados luego les cuesta, hay semanas de 5

fichas y muchas semanas de ninguna
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Observacions i/o aclariments sobre l'evolució social del teu infant (opcional).

Aquest any he vist que es fan grups de nens que a vegades fa difícil la integracuo social.

Super...gràcies

Molt contents de l'evolució social a la escola , creiem que amb la manera que es gestiona la

clase tenen més possibilitats de socialització amb diferents companys i companyes.

Segueix tenint els mateixos problemes de sempre. No hi ha hagut cap millora

En el cas del meu fill ha estat un any difícil a nivell de relacions socials, segueix tenint els

mateixos referents d' infantil (que s'han quedat tots a l'altra classe) i no ha fet un vincle

relacional fort amb cap dels nous companys. També sol tenir dificultats a relacionarse amb els

seus iguals i es beneficia molt de grups on hi ha edats barrejades (nens més grans). Crec que es

podrien potenciar activitats regulars on es puguin crear vincles amb nens i nenes d'altres classes

i cursos.

No he podido saber nada sobre esta evolución
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Observacions i/o aclariments sobre la tasca feta per l'AFA a l'escola (opcional).

Es nota molt la implicació de l, AFA en tot allò que sigui per millorar l, escola. Falta més
implicació de les famílies en general.

Aqust any no hem pogut fer la aportacio ..pero la farem a mesura que puguem!!

Per mi formar part de l'AFA ha estat una experiència molt positiva i enriquidora, m'ha permès

conèixer millor el centre, conèixer altres famílies i tenir més xarxa i sobretot poder implicar-me

de manera activa i constructiva en l'educació del meu fill. Per mi és important establir un diàleg

entre les famílies i el centre, sempre des del respecte, i poder caminar plegats cap a l'escola que

volem.

Tampoco he sido informado

Las mejoras en los patios y lo que se ha luchado por las ayudas un 10, aunque faltaría reforzar

más el que las familias ayuden
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Observacions i/o aclariments sobre la teva satisfacció general amb l'escola
(opcional).

Pel tema de les comunicacions

Penso que tenim una escola que funciona però a nivell metodològic s, hauria de poder concretar

millor el projecte educatiu per tal de relaxar les famílies pel que fa l, acompanyament dels

nostres fills i filles en el seu procés d, ensenyament aprenentatge.

Caldria ofertar a aquells alumnes que volen treballar més, ofertar de manera sistemática més

deures d'ampliacio i fer-ne un seguiment, sobretot per compensar pandèmia Seria interessant

que fessin alguna assignatura més a part de projectes en anglés .

Enhorabuena a Sílvia la tutora de mi hijo, es una excelente profesional y persona. Desde que se

ha incorporado XXXX ha hecho un cambio increíble. También felicitar a Laura de educación

especial, ha hecho un gran trabajo.

De manera general, hem vist una millora en alguns aspectes que ens preocupaven, organització

curricular, execució dels diferents projectes d'aula, educació emocional amb el grup classe.

Estem molt contents amb les dues tutores de les nostres filles de 3rA i 5eA com també dels

diferents especialistes que entren a l'aula. Valorem molt positivament també, el projecte de Sons

del Vent. Moltes gràcies.

En general poca implicación y pocas ganas en hacer diferentes actividades q antiguamente se

hacían. Muy visible siempre el no participar en cosas x ser fuera horario laboral...Santa Cecilia

bastante a peor, sexto no ha hecho obra teatro q se hacía cada año, puertas abiertas con poco

docente presente,...

GRACIAS
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Estem molt contents amb les professores, sobretot amb la Laia.

Crec que als pares ens haurien de explicar molt bé el funcionament del projecte acadèmic, ja que

per la nostra part no es acaba de quedar molt clar, per lo demés molt contents amb la feina feta

amb el nostre fill i molt agraïts.

Molt bona feina. Moltes gràcies.

M'agradaria agrair a tot l'equip docent i en especial a la mestra d'educació especial, la Tina.

Aquest any ha estat un any intens, hem pogut conèixer millor el nostre fill i acompanyar-lo

després de tenir un diagnòstic d'altes capacitats. M'agradaria que el centre tingués un/a experta

referent en altes capacitats o una comissió de treball dedicada a aquest tema. Crec que

d'aquesta manera es podria conèixer millor la realitat dels infants amb altes capacitats i es

podrien activar més recursos pel centre . Crec que un expert/a podria donar indicacions sobre

com adaptar més les classes perquè aquests alumnes puguin desenvolupar el seu potencial i

també aportar als companys i que hi hagi un bon ambient a l'aula, està demostrat que quan les

altes capacitats estan ateses els conflictes disminueixen, i que és beneficiós no només pels

alumnes d'altes capacitats si no per tot el grup classe. Podria ser un projecte específic del centre

i que el diferenciés d'altres centres i podria atreure més professionals interessats en el tema. Les

famílies també podríem participar del projecte i col·laborar en tot el que calgui per sumar i

acompanyar a altres famílies en la mateixa situació.

Tendrien que sortir a fer lectura un cop a la setmana al Bosc com feien l'any passat. Les

convivencies les tindrien que fer a la primavera.

Insatisfacció amb la tutora

Nivell acadèmic molt fluix. Massa recerca per Internet NO acompanyada i/o delimitada.

Innovamat perfecte. Manca d'algun llibre de text.

La escuela no se a portado de una manera horizontal en un tema tan delicado cómo el que están

viviendo XXXX y XXXX.

Creo que las familias tendrían que hacer más cosas con ellos en la escuela, tardes de

manualidades, disfraces...

Faltaría trabajo más con las familias en la escuela
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